

(le français suit...)

CABA-ACAB Student Field School & Training Course Bursary

Information & Guidelines

Preamble:

The CABA-ACAB Student Field School & Training Course Bursary is a funding opportunity available to undergraduate and graduate students participating in national and international field programs or training courses related to biological anthropology. As an organization, CABA-ACAB takes pride in its large and vibrant student membership and, as such, this bursary is meant to offset some of the costs associated with these important experiential opportunities for our student membership. Two bursaries will be awarded each year, one at the undergraduate level and one at the graduate level. Application adjudication will be based on the quality of the proposal, its relevance to the student's academic interests, the budget justification, and the existence of financial need. EDI applicants will be prioritized.

Application deadline: APRIL 19th 2024

Bursary amount:

1 undergraduate award - \$500

1 graduate award - \$500

Eligibility:

- Must be a current CABA-ACAB student member (this will be confirmed with the secretary-treasurer at the time of application adjudication).
- Bursaries will only be awarded once at either the graduate or undergraduate level.
- Enrolled full-time or part-time in a Canadian institution (university, college, etc.) at the undergraduate or graduate level.
- Commit to providing a short report (500-1000 words) about the experience for the subsequent CABA-ACAB newsletter.

How to apply:

Applications can be submitted in English or French as a PDF to CABA-ACAB President, Andrea Waters-Rist, at president@caba-acab.net and Secretary-Treasurer, Rebecca Gilmour, at treasurer@caba-acab.net, on or before April 19th, 2024. Text should be no smaller than 12-point Calibri or Times New Roman, use 1.5 spacing, and page margins no smaller than 2.0 centimetres.

Applications must include the following:

- Completed application form (available on the CABA-ACAB website).
- Unofficial transcript from current institution.
- 1-page proposal with a description of the field school or training course, how it will benefit your biological anthropology education, and what you hope to gain from the experience.
- Budget with justification (i.e., travel costs, accommodations, program fees, etc.).
- Confirmation of registration in field school or training course (e.g., letter from field/lab program director or supervisor confirming participation).
- Curriculum vitae.

Award announcement:

Awards will be announced no later than May 17th, 2024.

Review committee:

The review committee will be made up of five CABA-ACAB members. Three faculty members, the student representative, and one member from the EDI committee.

Other:

- Upon completion of the field school or training course, the student must provide a certificate of completion or letter from the program director confirming the field school or training course was completed.
- If a student is awarded the funds but does not complete the field program, they will be required to repay CABA-ACAB with their membership suspended until a full repayment is made.
- If a student does not complete the required CABA-ACAB newsletter report, they will be ineligible for other CABA-ACAB supports (i.e., Shelley R. Saunders thesis research grant, travel reimbursements, etc.).
- If funds cannot be allocated to suitable candidates in either the undergraduate or graduate category, then both awards can be given in the same student category.
- Questions can be directed to Andrea Waters-Rist at president@caba-acab.net or awaters8@uwo.ca

Bourse CABA-ACAB pour les étudiants des écoles de terrain et des cours de formation

Informations et lignes directrices

Préambule :

La bourse CABA-ACAB pour les étudiants des écoles de terrain et des cours de formation est une opportunité de financement offerte aux étudiants de premier et deuxième cycles qui participent à des programmes de terrain nationaux et internationaux ou à des cours de formation liés à l'anthropologie biologique. En tant qu'organisation, CABA-ACAB est fière de son nombre important et dynamique d'étudiants et, à ce titre, cette bourse est destinée à compenser certains des coûts associés à ces importantes opportunités d'expérience pour nos membres étudiants. Deux bourses seront attribuées chaque année, l'une au niveau du premier cycle et l'autre au niveau du deuxième cycle. Les candidatures seront évaluées en fonction de la qualité de la proposition, de sa pertinence par rapport aux intérêts académiques de l'étudiant et de la justification du budget. Les candidats à l'EDI seront prioritaires.

Date limite d'inscription : 19 AVRIL 2024

Montant de la bourse :

1 bourse de premier cycle - \$500
1 bourse pour les diplômés - \$500

Admissibilité :

- Les étudiants doivent être membres en règle de CABA-ACAB (cette condition sera confirmée par le secrétaire-trésorier au moment de l'évaluation de la demande).
- Les bourses ne seront attribuées qu'une seule fois, que ce soit au niveau du premier ou du deuxième cycle.
- Être inscrit à temps plein ou à temps partiel dans un établissement canadien (université, collège, etc.) au niveau du premier ou du deuxième cycle.
- S'engager à fournir un court rapport (500-1000 mots) sur l'expérience pour le bulletin CABA-ACAB suivant.

Comment poser sa candidature :

Les candidatures peuvent être soumises en anglais ou en français sous forme de PDF à la présidente du CABA-ACAB, Andrea Waters-Rist, à l'adresse president@caba-acab.net et à la secrétaire-trésorière, Rebecca Gilmour, à l'adresse treasurer@caba-acab.net, au plus tard le 19 avril 2024. Le texte ne doit pas être plus petit que 12 points Calibri ou Times New Roman, l'espacement doit être de 1,5 et les marges ne doivent pas être inférieures à 2,0 centimètres.

Les candidatures doivent comprendre les éléments suivants :

- Le formulaire de candidature dûment rempli (disponible sur le site web du CABA-ACAB)
- Un relevé de notes non officiel de l'établissement actuel
- Une proposition d'une page avec une description de l'école de terrain ou du cours de formation, de la manière dont il bénéficiera à votre formation en anthropologie biologique et de ce que vous espérez tirer de l'expérience.
- Budget justifié (frais de déplacement, d'hébergement, de programme, etc.)
- Confirmation de l'inscription à l'école de terrain ou au stage de formation (par exemple, lettre du directeur du programme de terrain/laboratoire ou du superviseur confirmant la participation).
- Curriculum vitae.

Annonce des prix :

Les prix seront annoncés au plus tard le 17 mai 2024.

Comité d'examen :

Le comité d'examen sera composé de cinq membres de CABA-ACAB. Trois membres du corps professoral, le représentant des étudiants et un membre du comité EDI.

Autre :

- À l'issue de l'école de terrain ou du cours de formation, l'étudiant doit fournir un certificat d'achèvement ou une lettre du directeur du programme confirmant que l'école de terrain ou le cours de formation a été achevé.
- Si un étudiant reçoit les fonds mais ne termine pas le programme de terrain, il devra rembourser CABA-ACAB et son adhésion sera suspendue jusqu'à ce qu'il ait effectué un remboursement complet.
- Si un étudiant ne remplit pas le rapport de bulletin CABA-ACAB requis, il ne sera pas éligible pour d'autres soutiens CABA-ACAB (par exemple, la bourse de recherche de thèse Shelley R. Saunders, les remboursements de frais de voyage, etc.)
- S'il n'est pas possible d'attribuer des fonds à des candidats appropriés dans la catégorie des étudiants de premier ou de deuxième cycle, les deux prix peuvent être attribués dans la même catégorie d'étudiants.
- Les questions peuvent être adressées à Andrea Waters-Rist à l'adresse president@caba-acab.net ou awaters8@uwo.ca.